
Skierniewice, dnia 17.07.2023r. 
 
 
 

 
 
Pan 
Zbigniew Wyszogrodzki 
Radny 
Rady Miasta Skierniewice 

 
 
 
Znak: DK.0003.18.2023.        
 
 
 
 
 

W odpowiedzi na Pana interpelację zgłoszoną na LVIII sesji Rady Miasta Skierniewice  

w dniu 29 czerwca 2023r., dotyczącą utwardzenia destruktem asfaltowym jezdni ulicy Dywizjonu 303, 

uprzejmie informuję, że obecnie miasto nie dysponuje destruktem asfaltowym. 

Planuje się, że do końca września br. wykonawca robót związanych z przebudową ulicy 

Poniatowskiego oraz odcinka ulicy Mszczonowskiej wykona frezowanie nawierzchni jezdni i ten 

materiał zostanie wykorzystany do utwardzenia jezdni ulicy Dywizjonu 303. Ponieważ trudno jest 

określić ilość i jakość destruktu pozyskanego w trakcie frezowania nie mogę zapewnić, że cały 

odcinek zostanie utwardzony w bieżącym roku. 

 

 


